
Jeg har været røgfri i snart 3 år nu...ved at anvende e-cigaretter 

 

Jeg kan ikke fatte at isted for at forbude almindelige cigaretter, som indeholder 10000 ukendt 

skadelige stoffer...som skader en selv og dem som er i nærheden af en, at man vil prøve at gøre det 

sværer for dem som er i gang med at lave en livsstils ændringer...  
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